



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

Veckomöte 2023-03-27

ORDFÖRANDE : *Mikael Fogel*

SEKRETERARE : *Adrian Vultmark*

JUSTERARE : *Simon Melin*

ARKTIS PROGRAMFÖRENING

DAGORDNING VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12.01

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Mathilda Frejd vald till ordförande

Adrian Hultmark vald till sekreterare

Simon Melin vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Tidigare handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkännes att mötesprotokollet publiceras på hemsidan

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelsen: Adrian Hultmark, Matilda Frejd, Simon Melin, Linh
paul, Julia Persson, Karin Blom

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordningen fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Rapporterat på SM3
- Deltagit på referensgruppsmöte
- Deltagit på fadderprojektmöte

- Vice ordförande

- Deltagit på fadderprojektmöte
- Deltagit på SM3
- Fått tag på två alumner som ska delta på inriktnings-
och alumnkvällen

- Ekonomiansvarig

- Korrigerat felstavning på test till programtröjorna
- Fakturerat SBN för hjälplärare i CAD & VR
- Skrivit klart ansökning om programföreningstillskott
- Nästan skrivit klart ansökning om verksamhetsbidrag

- **Utbildningsansvarig**

- Deltagit på SM3
- Planerat case för Baldergymnasiet
- Planerat inför minikurser
- Beställt programtröjor
- Varit med och planerat tentafrukost

- **Eventansvarig**

- Varit på SM3
- Ska prata om hur det är att gå arkitektur

- **Resansvarig**

- Snackat med Sara kulturhus
- Formulär för A-kit

- **Näringslivsansvarig**

- **Informationsansvarig**

- Deltagit på SM3
- Lagt upp presentationer på instagram
- Fixat med rekrytering

- **Administrationsansvarig**

- Laddat upp protokoll

§ 10. DISKUSSION

- Upplägg i veckan på minikurser. **(Karin)**
 - Workshop
 - Mässa

Kurserna börjar klockan 12:45, vi träffas 11:45 och är där fram till 15:30. Karin och Simon är där torsdagen och Linh och Julia köp på onsdagen. Material och dylikt finns i Arklab, Karin skriver en lista på vart allt finns och kommer finnas på driven i eftermiddag.

- Lägg ut information om inriktnings- och alumkvällen. Fixa biljetter? **(Matilda)**

Det börjar närma sig med Alumkvällen den 12:e April. Vi publicerar och marknadsför eventet denna vecka.
- Rekrytering **(Linh)**

Vi kommer prata med lärare om vi får komma och presentera oss innan eller efter lektionstid. Förslagsvis Jenny. Julia mejlar. Vi ska även rekommendera våra vänner att söka och nominera folk.

- Frågan är om vi ska strunta i resan till Sara? Finns inte tid någon helg, kanske köra någon mindre friluftstur istället? **(Adrian)**
Vi kan köra en tävling, klasskamp. Vidare planering sköter Julia och Adrian.

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Vilka mer resor/event har vi planerade för i år? **(Simon)**
Ska berätta om vad vi har gjort och vad vi ska göra, kanske skriver klasskamp. Annars har vi nog inga andra större event kvar.

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 04/04 i E238

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12:43